
Grundejerforening Langelandsgade  

 

Emne: Bestyrelsesmøde 

 

Dato: Onsdag d 07.09 2022 

Sted: Nr. 55 v Line kl. 19.30 

Deltagere: Alle  

Afbud:  

Referent:  

 

Dagsorden: 

 

Referat: 

Pkt.: Emne: Ansvarlig: 

1 Godkendelse af ref. fra sidste møde 
 

- Referatet fra mødet d. 16/6 er godkendt, ingen bemærkninger.  

Herning 

2 Nyt fra fmd.  
 

- Ingen bemærkninger. 

Henning  

3 Nyt fra Kassere  
 

- Renten ændres fra -0,75 til 0,00 fra d. 1/8 2022.  
- Erhvervsstyrrelsen har henvendt sig, at CVR nr. Skal fornyes. Ronald 

er oplyst som kontaktperson.  
- Regnskabet 2022 

Gennemgang af kassebehandling. Alle kontigenter er betalt og der 
forventes færre udgifter ved rente posteringerne.  
 

Ronald  

4 Grønne områder (klipning af læbælte) 
- HedeDanmark har været og klippet for i år.  

Ronald og Karsten vil gå en omgang med hækklipperen mod nord I 
løbet af efteråret.  

- Ved stien mod vest ved nr. 82 og 84 er de nyplanet paradisæbler 
blevet klippet ned . Henning vil kontakte husstandene vedr. 
erstaning af nye buske.  
 

Alle  

5 Grønne områder øst mellem 65-71 og 73-79 tekst til borgerne  
- Karsten har udarbejdet et skriv til husstandene, som bliver omdelt I 

uge 36/37. Line omdeler.  
 

Alle  

6 Dæksler på lommerne Karsten  



- Det bestilte firma har meget travlt. Det er taget kontakt til dem vedr. 
dato for opstart af arbejdet. De kommer i løbet af efteråret 2022, 
men der kan ikke gives en betemt dato pga. travlhed.  

 

 7 Evt.  
- Hundelorte 

Der laves et skriv på hjemmesiden hvor det henstilles til hundeejere 
om at ’rydde op’ efter sig 
 

- Bistierne mod øst 
Karsten og Malene vil undersøge, hvor mange bi stier det drejer sig 
om. Derefter træffes der en beslutning om, der skal tilføres stenmel 
på bistierne til stien mod øst.  
 

- Legepladsen 
Der er meget ukrudt i sandet og der mangler sand.  
Henning snakker med Ringkøbing anlæg vedr. denne opgaver.  
 

- I hækken fra nr. 45 og op mod Sjællandsgade er der mange 
brændnæller i hækken.  
Karsten og Malene undersøger omfanget. 
 

- Bålplads ved legepladsen 
Er det muligt at lave en bålplads til sankt hans, så smådyr ikke kan 
komme ind til bålet? 
Muligheder overvejes til arbejdsdag I foråret.  
 

- Træ ved nr. 87 vokser ind over lygtepælen.  
Karsten informerer husstanden. 
 

- Ny bænk til legepladsen 
Line undersøger dette. 
 

Alle 

8 Næste møde  
- Formanden indkalder til næste møde d. 16/11 2022 kl. 18.00.  

Alle  

 


